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Voorwoord  
  
Je hebt het jaarverslag 2024 voor je. Een verslag waarin, naast Dorpsbelang, diverse commissies en 
verenigingen zich over het afgelopen jaar verantwoorden over hun inzet en uitleg geven van hetgeen 
er gepasseerd is. Het is een mooi en compleet overzicht over 2024 geworden. Dank voor allen voor 
de inbreng en verzorging hiervan.   
  
In dit jaarverslag is te lezen dat Tollebeek een dorp is rijk aan verenigingen. Vele vrijwilligers zetten 
zich in voor hun vereniging, commissie en voor andere aangelegenheden in het dorp. Het is zeer 
mooi om te kunnen lezen in dit jaaroverzicht wat er vorig jaar allemaal ondernomen en gepasseerd is. 
Tollebeek is sinds jaar en dag met recht een actief dorp waar het fijn wonen is in verbondenheid met 
elkaar.   
  
Een groot compliment aan alle vrijwilligers; de zorg voor het dorp is groot en het getuigt van 
verantwoordelijkheidsgevoel op dit gebied. Het is mooi dat mensen ‘ja’ zeggen wanneer ze gevraagd 
worden voor een functie of taak.  We hebben dat in Tollebeek altijd goed met elkaar geregeld en daar 
kunnen wij allen trost op zijn. De betrokkenheid is groot.   
  
Naast alle vaste, jaarlijks terugkerende activiteiten georganiseerd door verenigingen, nemen 
dorpsgenoten eveneens het initiatief voor bijzondere activiteiten. Mooie voorbeelden hiervan in 
2024 zijn hardloopwedstrijd De Tollebeker Jachtrondes, Eten bij de buren en De Dorpsquiz. Het zijn 
erg leuke en drukbezochte evenementen waarbij het dorpsgevoel en de saamhorigheid groot is.   
  
Momenteel zijn er een aantal grote veranderingen gaande in het dorp die niet direct terug te lezen 
zijn in dit jaarverslag. Toch hebben ze het afgelopen jaar wel sporen nagelaten: de aanleg van een 
fietspad langs de Urkerweg en sloop/nieuwbouw van woningen aan de Nimrodstraat. Het heeft 
impact in het dorp en het levert in eerste instantie ongemak op voordat het weer mooi wordt. We 
hebben, als Tollebekers, daar begrip voor. Geduld is een schone zaak en we kunnen straks genieten 
van mooie verbeteringen op het gebied van wonen en bereikbaarheid.   
Het is spijtig te moeten vernemen dat de RK Kerk haar deuren heeft gesloten begin 2025. Een 
belangrijke thuishaven voor velen. Gedurende het afgelopen jaar is hier naartoe gewerkt door de 
geloofsgemeenschap. Het gebouw zal behouden blijven, maar wat de bestemming zal worden is nog 
onzeker.    
  
  
Veel leesplezier,   
  
Namens het bestuur van de Vereniging voor Dorpsbelang Tollebeek,   
  
Jan Hermsen  
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Dorpszaken  
  

Bevolkingssamenstelling en groei   
  
Op 1 januari 2023 telde Tollebeek 2518 inwoners. Dit aantal is in 2024 met 16 afgenomen. Het aantal 
inwoners op 1 januari 2025 komt daarmee op 2502.  
 
Inwoners Tollebeek Geslacht persoon  7/1/2023   
Leeftijdsgroep Man Vrouw Totaal Percentage  
 0 -  4 101 87 188 7,5%  
 5 -  9 103 106 209 8,4%  
10 - 14 108 101 209 8,4%  
15 - 19 102 101 203 8,1%  
20 - 24 95 84 179 7,2%  
25 - 29 75 76 151 6,0%  
30 - 34 83 79 162 6,5%  
35 - 39 85 72 157 6,3%  
40 - 44 72 85 157 6,3%  
45 - 49 80 86 166 6,6%  
50 - 54 90 77 167 6,7%  
55 - 59 83 65 148 5,9%  
60 - 64 67 62 129 5,2%  
65 - 69 48 40 88 3,5%  
70 - 74 35 28 63 2,5%  
75 - 79 29 29 58 2,3%  
80 - 84 19 19 38 1,5%  
85 - 89 12 12 24 1,0%  
90 en hoger2 4 6 0,2%  
totaal 1289 1213 2502   

peildatum 01-01-2025      
  

Agrarisch   
  
Het jaar 2024 begon zoals 2023 eindigde: met veel neerslag en hoge waterstanden. Het vele 
regenwater van eind vorig jaar moest eerst zakken voordat het landwerk kon beginnen. Februari werd 
de warmste ooit gemeten, met een gemiddelde temperatuur van 8 graden – maar liefst vier graden 
hoger dan normaal. Hierdoor begon de natuur vroeg aan het groeiseizoen: bloemen liepen uit, gras 
groeide snel en de eerste landwerkzaamheden kwamen vroeg op gang. 
 
Half maart konden boeren al volop ploegen, zaaien en bemesten. De eerste snee gras kon op veel 
plekken eerder worden gemaaid dan gebruikelijk, en akkerbouwers kregen hun gewassen relatief 
vroeg de grond in. Het leek een vliegende start van het groeiseizoen, maar al snel sloeg het weer om. 
 
Na een korte droge periode in april bracht mei opnieuw veel neerslag. In de eerste twee weken van 
mei werd er nog volop gezaaid, gemaaid en gepoot, maar daarna stond het water op veel percelen. 
Dit had grote gevolgen voor de gewassen: bij de aardappelen en wortelen was het in sommige 
gevallen lastig om de gewassen op tijd te rooien. Op diverse plekken was het simpelweg niet mogelijk 
om de machines het land op te krijgen. Ook de tulpenbollen hadden last van de aanhoudende 
nattigheid, waardoor de verwachting is dat er in 2025 minder tulpen zullen zijn en de prijs mogelijk 
zal stijgen. 
 
Voor de veehouderij bracht het natte voorjaar gemengde resultaten. Doordat het gras al vroeg 
groeide, leek het een goed ruwvoerjaar te worden, maar de vele regen maakte het lastig om de 
kwaliteit op peil te houden. Op sommige percelen konden koeien vroeg naar buiten, terwijl andere 
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weilanden te nat bleven, waardoor extra bijvoeren nodig was. Ondertussen bleven de melkprijzen 
wisselend, terwijl de kosten voor energie en krachtvoer hoog bleven. Dit zorgde ervoor dat veel 
bedrijven financieel onder druk stonden. 
 
Naast de weersinvloeden blijven ook economische en politieke ontwikkelingen een grote rol spelen in 
de sector. De hoge kosten voor meststoffen en energie blijven een punt van zorg, en de onzekerheid 
over toekomstige regelgeving zorgt voor onduidelijkheid over de bedrijfsvoering op de lange termijn. 
 
Ondanks de uitdagingen bleef de agrarische sector veerkrachtig. Het natte voorjaar bracht 
onzekerheden met zich mee, maar uiteindelijk is de oogst zonder grote problemen verlopen. Boeren 
moesten flexibel inspelen op de wisselende omstandigheden en zoeken naar de juiste momenten om 
te zaaien en te oogsten. Wat 2025 zal brengen, blijft onzeker, maar de sector toont zich wederom 
flexibel en weerbaar, zoals zo vaak in de afgelopen jaren. 
  

Ondernemersvereniging Tollebeek   
Ook dit jaar heeft de Ondernemersvereniging Tollebeek (OVT) weer een paar mooie bedrijfsbezoeken 
gedaan. In maart is de club bij Sortas geweest. Interessant om te zien hoe het er daar aan toe gaat, en 
gezellig om daarna met elkaar te borrelen in het café.   
In juni stond een uitje richting Rutten bij Polderworm gepland. Dit is een bedrijf van Tollebeker Luuk 
Boons. Ook is een bezoek gebracht aan Maldeko van Jordy Schouten. Ook hij heeft Tollebeker roots, 
en was bereid een rondleiding te geven in zijn bedrijf.  Er was veel belangstelling vanuit de OVT, 
waardoor het in 2x is gehouden. Het was een zeer geslaagde dag, die werd afgesloten met eten bij De 
Ducdalf.   
                     
  
Tot slot zijn er mooie bedrijfsbezoeken geweest bij Andela Techniek en Innovatie en bij Renne 
Streekproducten. Een zeer geslaagde gezellige avond.  
 

https://www.facebook.com/andelatni?__cft__%5b0%5d=AZWWmOCD-DKqyvdBGo6wQuIW8bLuYTffwLRI7E_KhcR2QLN4YCr6W0ay0H15Q7QzAAom-ttxEk6-xyVe4jMsNeh-tvjBTro6KMhndHPn_kkfD7E6FXI38_HaWaDq7tLTwGD2e2LhvVn19ZpFZvFUJLDsC5BvphfFgdwksiHmLxEJGw&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/renne.streekproducten?__cft__%5b0%5d=AZWWmOCD-DKqyvdBGo6wQuIW8bLuYTffwLRI7E_KhcR2QLN4YCr6W0ay0H15Q7QzAAom-ttxEk6-xyVe4jMsNeh-tvjBTro6KMhndHPn_kkfD7E6FXI38_HaWaDq7tLTwGD2e2LhvVn19ZpFZvFUJLDsC5BvphfFgdwksiHmLxEJGw&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/renne.streekproducten?__cft__%5b0%5d=AZWWmOCD-DKqyvdBGo6wQuIW8bLuYTffwLRI7E_KhcR2QLN4YCr6W0ay0H15Q7QzAAom-ttxEk6-xyVe4jMsNeh-tvjBTro6KMhndHPn_kkfD7E6FXI38_HaWaDq7tLTwGD2e2LhvVn19ZpFZvFUJLDsC5BvphfFgdwksiHmLxEJGw&__tn__=-%5dK-R


Jaarverslag 2024 Tollebeek 
6 

          
  
De uitjes worden steeds georganiseerd door 2 leden, wisselend van beurt, er zijn in totaal zo'n 55 
leden (actieve ondernemers gevestigd òf woonachtig in Tollebeek) lid. In 2025 staan er leuke en 
interessante excursies op de planning, dus als je als ondernemer wil aansluiten, wees welkom.  
  
Bestuur OVT David, Stan, André en Marcel  
  

Dorpsvisie   
  
Het is al heel wat jaartjes geleden dat Dorpsbelang Tollebeek, samen met alle inwoners, een 
dorpsvisie heeft opgesteld. Deze is in 2013 ontwikkeld in samenwerking met Gemeente 
Noordoostpolder en Grontmij (extern bedrijf), en in 2014 gepresenteerd als tienjarenplan. Omdat we 
nu daadwerkelijk 10 jaar verder zijn, werd het tijd om deze dorpsvisie te herzien. Wat is er 
voortgekomen uit dit document, wat nemen we mee en waar liggen nieuwe wensen?   
  
Tijdens de jaarvergadering, gehouden op 14 maart 2024 vond de kick-off plaats van dit project. 
Aanwezigen werden warm gemaakt voor de brainstormavonden, door middel van stellingen. Op een 
interactieve manier konden we samen vast nadenken waar de Dorpsvisie om draait: wat het dorp is, 
waar het heen wil en welke projecten zij wil uitvoeren om de leefbaarheid te behouden en te 
versterken. Na afloop van de jaarvergadering was er gelegenheid om door middel van post-its de 
eerste gedachtes te delen.   
 
De brainstormavonden werden gehouden in mei en juni van 2024.  Met een mooi aantal 
dorpsbewoners is er nagedacht over de onderwerpen ‘cultuur en historie’, ‘natuur en buitengebied’, 
‘recreatie en sport’ en ‘scholen en kerken’. De avond gaf veel interactie en input. Omdat de input van 
de ouderen hierin wellicht ontbrak, is er bezoek gebracht aan de soosmiddag in ‘het Zaaltje', om zo 
alle wensen compleet te maken.   
  
De uitkomst van deze avonden, en alle opmerkingen en suggesties zijn verwerkt in de eerste opzet, 
welke voornamelijk in de periode september tot december door leden van Dorpsbelang is 
geschreven.   
  
Tijdens de jaarvergadering van 2025 zal deze worden gepresenteerd en beschikbaar zijn voor alle 
inwoners van Tollebeek. Samen zorgen we voor behoud van alles wat goed is, en jagen we onze 
dromen na voor de toekomst van ons mooie dorp!    
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Windmolencommissie   
  
De windmolencommissie bestaat in 2024 negen jaar. In 2024 zijn er 12 aanvragen gedaan, daarvan 
voldeden er 10 aan de voorwaarden van de windmolengelden en zijn goedgekeurd (of een 
percentage).    
  
In 2024 zijn er nog lopende aanvragen uit eerdere jaren, zoals de LED-verlichting bij het voetbalveld 
en verduurzaming MFC Pionier (beide 2.500 euro). Deze aanvragen lopen tot 2027.  De doelstelling is: 
Ondersteuning van duurzame projecten en activiteiten gericht op het vergroten en behouden van de 
leefbaarheid in Tollebeek met een extra focus op de jeugd en ouderen in het dorp.   
   
Toekenningen   
1) Tent voor buurtvereniging ‘Tussen de Dijkjes’  
2) Avondvierdaagse Tollebeek  
3) Partytent voor buurtvereniging ‘De Vogelaars’  
4) Geluidsinstallatie voor ‘PKN-kerk’  
5) Hardloopshirts voor ‘Hardloopgroep Tollebeek’   
6) T-shirts voor buurtvereniging ‘Jagersburcht’  
7) Oprichting carnavalsvereniging ‘De Aanlopers’  
8) Dorpsquiz Tollebeek  
9) Rondleiding Rijksmuseum ‘school De Sprang’  
10) Straatversiering 'De Vogelaars’   
    
Wisselingen in samenstelling   
Binnen de Windmolencommissie zijn er in 2024 twee wisselingen geweest. Marianne Buijsse is 
afgetreden als voorzitter. Bas Leijten heeft haar taken overgenomen als voorzitter en Sandra Lips is als 
algemeen bestuurslid in de commissie toegetreden.  Jan Swart is afgetreden en in zijn plaats is Albert 
Kramer in de commissie toegetreden.   
  
Windmolencommissie,   
Hessel Kingma, Helma Remijn, Tjitske Leijten, Sandra Lips, Albert Kramer en Bas Leijten  
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Bijeenkomsten georganiseerd door Dorpsbelang   

 

Nieuwjaarsreceptie  
  
Op 2 januari was er traditiegetrouw de Nieuwjaarsreceptie in De Goede Aanloop. Er was een mooie 
opkomst met zo'n 175 mensen. Het programma werd gestart met de “de oudste inwoonster van 
Tollebeek” mevr. Fokkema met een leeftijd van 93 jaar. Het lepeltjeskind van 2023 was Anton Post.   
Het bestuur van het MFC mocht plaatsnemen op ‘de stoel’, een ereplaats voor vrijwilliger van het jaar. 
MFC heeft geïnvesteerd in zuinige energie en al jaren alles goed draaiende houden. Dit heeft veel tijd 
en inzet gekost, waar het hele dorp van mag profiteren.  

   
  
Voor Christian Bleeker was er ook een bijzonder moment. Vanwege zijn inzet voor het dorp in de 
afgelopen jaren, waaronder het voorzitterschap van Dorpsbelang. Hij werd deze avond verrast met 
een symbolische voetafdruk in het zand, later dit jaar werd dit officieel gemaakt in beton voor een 
tegel in de ‘walk of fame’.   
  
Om de kennis van het afgelopen jaar te testen, werd een kahoot-quiz gehouden, diverse vragen 
kwamen erbij. Bianca Ruitenberg had de meeste antwoorden goed (of het snelst), superprestatie.   
Zoals gebruikelijk maakte de Feestcommisie hun thema voor het dorpsfeest in juni bekend, dit jaar 
werd dat: '"Tollywood Cartoon Studios”, verderop in dit jaarverslag terug te vinden.  
Ook gebruikelijk is een jaaroverzicht door ‘Thomasvaer en Pieternel’. De voordracht werd zoals elk 
jaar op een humoristische, rijmende tekst aan het publiek opgedragen. Hierbij was het Thema 25 jaar 
geleden. Zo kwam Gerrit Bijker, Marcel Zuidema, Jan 
Jonkers weer van stal en als jonkie was daar Niels 
Ottink aanwezig. Veel hilariteit en gelach met veel 
bekendheid bij bepaalde personen, was Thomasvaer 
en Pieternel dan ook zeer geslaagd.  
 
Jan Hermsen bracht een toost uit en sloot de avond af, 
welke nog werd voortgezet door Gieter FM. Zij draaien 
dit tot ieders vermaak en vertier. Zo werd het nog laat 
tot in de vroeg uurtjes.  
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Jaarvergadering Vereniging voor Dorpsbelang   

 
Op 14 maart 2024 vond de jaarvergadering van Vereniging voor Dorpsbelang plaats. Er waren 75 
leden en 12 genodigden aanwezig deze avond, een mooie opkomst. In de mededelingen wordt 
benoemd dat we weer een mooi tulpenmozaïek gaan maken, en Emma Naaktgeboren wordt bedankt 
voor het bijhouden van een analoog archief dmv krantenknipsels over Tollebeek en de inwoners. Dit 
doet ze al jaren trouw.   
 
De kascontrole was weer keurig uitgevoerd, geen bijzonderheden gevonden.  Albert Kramer en Jaap 
Naaktgeboren hebben de kas gecontroleerd en hebben deze akkoord bevonden. Albert Kramer en 
Leonard Naaktgeboren nemen volgend jaar de kascontrole op zich. Eduard Hooijer is reserve voor de 
kascontrole.  
  
Na de vaste agendapunten was het tijd voor de kick-off 
van de Dorpsvisie. De huidige dorpsvisie stamt uit 2014. 
Aangezien dit een 10-jarenplan was, is het tijd voor een 
update. Op een interactieve manier, stellingen en ruimte 
voor discussie in de zaal, is hier een voorzetje in gemaakt. 
In de loop van 2024 zal dit verder uitgewerkt worden, 
samen met de inwoners van Tollebeek.   
  
De aanleg van het nieuwe fietspad langs de Urkerweg is 
uitvoerig besproken. Op verzoek van Dorpsbelang heeft de 
provincie landschapsarchitectbureau Maris betrokken bij 
de overleggen. Het plan valt uiteen in twee delen; 
namelijk een deel wat de provincie Flevoland voor haar 
rekening neemt en een deel waar gemeente 
Noordoostpolder de verantwoordelijkheid over heeft.  
  
Werkgroep wonen heeft toegelicht hoever ze zijn in de 
ontwikkelingen. Ze worden betrokken bij de gemeente in de plannen voor uitbreiding aan de 
westkant van Tollebeek. Er is nog geen zicht op wanneer dit precies zal starten, wel wordt er gekeken 
naar de wensen en uitdagingen. Mooi dat dit samen zo kan.   
  
De commissie van de Jachtweide heeft tijdens deze vergadering het heugelijke nieuws kunnen 
melden dat de afronding, na enige uitloop, nabij is. In 2024 staat de officiële opening gepland.   
  
Bestuurswisselingen: bij Dorpsbelang zelf zijn geen wisselingen. Bij de Feestcommisie zijn aftredend: 
Maike Rotteveel, Robby Bartels en Jan Leijten. Hiervoor komen in de plaats: Susan Mulder, Jasper de 
Lange en Rudi Vercraeye. Bij de website is Marjan Visser aftredend, zij wordt vervangen door Esmée 
van Slooten. Aftredend bij de windmolencommissie zijn: Marianne Buijsse en Jan Swart. Hun plaats 
wordt ingenomen door Sandra Lips en Albert Kramer. De commissie van de website blijft 
ongewijzigd.   
  
De feestcommissie had bij de nieuwjaarsreceptie het thema bekend gemaakt, en vertelt bij de 
jaarvergadering de verdere plannen voor dit jaar.  Na de afsluiting was er tijd voor gezelligheid tijdens 
de borrel. We zien terug op een fijne jaarvergadering en veel betrokkenheid en mooie interactie.   
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Kanjerpad  
  
Op 15 juni was het eindelijk zover voor Christian Bleeker. Hij kreeg zijn verdiende plek op “The 
Tollebeker Walk of Fame”. Het is de 14de tegel in een mooi rijtje.  
  
Eerder die week was Christian al verwend bij Floor met een bakkie koffie en een voetmassage na het 
plaatsen van de voet- en handafdruk in het natte beton.  
  
Met mooie woorden werd duidelijk waarom Christian dit heeft verdiend:  
Hij is 6 jaar dorpsvoorzitter geweest. Dit heeft hij met veel overtuiging en enthousiasme gedaan, hij is 
zichtbaar geweest voor iedere Tollebeker. Een ware burgemeester.  
  

 
 
 
 
 
      
 
 

Christian heeft diverse projecten en bestuurlijke aangelegenheden voortvarend aangepakt, dit met 
veel succes en resultaat. Hij is niet alleen in Tollebeek, maar ook daarbuiten zichtbaar en actief 
geweest. Hij is gezien door en bekend bij de gemeenteambtenaren, wethouders en burgemeester van 
de Noordoostpolder. Hij heeft met succes de contacten onderhouden op provinciaal niveau. Als 
laatste heeft Christian een stevige rol bij het 10 dorpenoverleg gehad, waar de belangen van 
Tollebeek goed zijn vertegenwoordigd.  
  
Na deze mooie woorden was het zover om de tegel te onthullen. Vader en zoon rolden het tijdelijke 
tapijt er af en we konden allemaal de tegel in volle glorie aanschouwen.  
Uiteraard werd dit alles afgesloten met een slokje Tollebeker Jachtbitter.  
  

 Tulpenmozaïek   
  
In april hebben we weer een mooi tulpenmozaïek mogen maken. Op maandagavond 15 april werden 

14 kratten rode tulpen en 3 kratten paarse tulpen geplukt op 
het land aan de Noordermiddenweg. Aan de Domineesweg 

moesten 13 kratten witte tulpen en 2 kratten gele tulpen 
geplukt worden.  
  
Voor het plukken werd de groep vrijwilligers in tweeën 
gesplitst. Met laarzen en regenjassen gewapend ging het 
gezelschap op pad. De Domineesweg groep had de pech 
dat de bus vast kwam te zitten op het land en met 
vereende kracht en bigshoppers onder de wielen    
 kwamen ze maar net op tijd voor de welverdiende koffie.  

   

https://tollebeek.nl/wp-content/uploads/2024/04/240417Tulpen1.jpg
https://tollebeek.nl/wp-content/uploads/2024/06/240615christian5TH.png
https://tollebeek.nl/wp-content/uploads/2024/06/240615christian1.png
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Dinsdagavond was het tijd om de tulpen in de bakken te steken. Dit alles bij de familie Van der Velde 
aan het Urkerdwarspad. Jong en oud hielpen mee en langzaamaan werden de contouren van het 
ontwerp, bedacht door Marijke Bleeker, zichtbaar.  

    
   
Woensdagavond is het mozaïek geplaatst. Het thema ‘It takes Tollebeek to tango’ sluit mooi aan bij 
het algemene thema ‘Let’s dance’.  

  
  

  

Dorpsschoonmaak / NL Doet   
  
Tijdens NL Doet zijn er weer verschillende klussen uitgevoerd in Tollebeek. Op vrijdag zijn de 
basisscholen al begonnen met het opruimen van zwerfvuil rond school en ook verder in het dorp.   
  
Zaterdag was het de beurt aan de wat oudere jeugd. Men verzamelde om 9 uur in de Eendenkooi 
waar men door dorpsbelang werd opgewacht met koffie. De klussen werden verdeeld door onze 
dorpsuitvoerder Floor van Tilburg waarna men in groepjes uiteen ging.  
Het Kanjerpad is her en der opnieuw bestraat. Met behulp van de mannen van de 
carnavalsvereniging werd dit klusje geklaard. Ook werden er heel veel borden schoongemaakt; zoals 
de borden bij de ingangen van het dorp.   
  
Dankzij vele vrijwilligers werden de klussen moeiteloos geklaard. Ons dorp had weer een mooie 
opfrisbeurt gekregen.   
  
  

https://tollebeek.nl/wp-content/uploads/2024/04/240417Tulpen5.jpg
https://tollebeek.nl/wp-content/uploads/2024/04/240417Tulpen7.jpg
https://tollebeek.nl/wp-content/uploads/2024/04/20240419_110542-scaled.jpg
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IGW (Integraal Gebiedsgericht Werken)  

  
Beste Tollebekers, zeg ik dat zo goed? Vanuit IGW 
willen wij dorpsbelang bedanken voor de prettige 
samenwerking het afgelopen jaar 2024. De lijntjes 
zijn kort, we weten elkaar goed te vinden en dat is 
prettig. Vanuit IGW kijken wij weer uit naar 2025 en 
hopen op weer mooie initiatieven, samenwerking 
op welk terrein dan ook. Dorpsbelang zet zich 
enorm in voor de belangen van haar inwoners, 
respect daarvoor. Inwoners van Tollebeek kunnen 
trots zijn hun dorpsbelang.   
 
Opening de Jachtweide  
Na een aantal jaren van voorbereidingen, plannen maken, werkgroepen, bewoners sessies. Ideeën 
opgehaald vanuit het dorp, projectplan maken, budgetten regelen, veiling organiseren, opbrengst 
50K, veel overleggen en nog eens overleggen. Er ligt er nu een prachtige uitwerking van het plan, “De 
Jachtweide”. Vanuit IGW hebben wij vanaf begin mogen meewerken/denken aan dit mooie plan. De 
Jachtweide is op vrijdag 19 april 2024 officieel geopend door wethouder van Amersfoort. Veel jeugd, 
scholen en genodigden aanwezig. Dank aan alle vrijwilligers die hebben bijgedragen aan realisatie van 
dit mooie project. Hulde en nogmaals dank, trots op alle vrijwilligers.   
 
Urnenmuur begraafplaats  
Dorpsbelang heeft bij IGW een aanvraag ingediend voor uitbreiding bestaande urnenmuur 
begraafplaats. Vanuit gemeente/IGW hebben wij hier positief op gereageerd en hebben een 
financiële bijdrage van 5000 euro toegezegd. Er lopen nog subsidie aanvragen vanuit Dorpsbelang oa 
bij Kern met Pit en wij zijn er van overtuigd dat de uitbreiding urenmuur er gaat komen, succes met 
alle voorbereidingen.   
 
Speelplaats de Horst (Tussen de Dijkjes)   
Buurtvereniging Tussen de Dijkjes had bij 
gemeente aangeklopt omdat de bestaande 
speel attributen bij de Horst waren 
afgekeurd. (speelplaats zou worden 
opgeheven) De gemeente had geen plannen 
om iets nieuws neer te zetten. De 
buurtvereniging heeft subsidies aangevraagd 
bij oa Provincie, andere subsidie verstrekkers 
en gemeente. De werkgroep vanuit de buurt 
heeft fantastisch werk verricht. Er werd veel 
geld opgehaald waardoor de speeltuin gerealiseerd kon worden. Met inzet van veel vrijwilligers en 
doorzetting vermogen is het resultaat super. Tussen de Dijkjes gefeliciteerd met jullie mooie 
speelplaats.   
 
Groengroep Tollebeek  
Sinds jaar en dag hebben wij vanuit IGW een zeer goede samenwerking met de groengroep. De 
groengroep geeft een plus op het onderhoud openbaar groen. Zo worden schelpenpaadjes weer 
voorzien van een nieuwe laag schelpen, gemeente levert deze dan op aanvraag. Ook andere 
groenprojecten in het dorp als voorbeeld het groen rondom de Fontijn ziet er altijd netjes uit, een 
sieraad voor het dorp. Dit jaar hebben wij vanuit IGW alle groengroepen uitgenodigd en ze bedankt 
voor hun inzet het afgelopen jaar. We hebben met elkaar een bezoek gebracht aan Nagele, MFC het 
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Rietveld. De groengroepen hebben een rondleiding door het dorp gekregen van de groengroep 
Nagele. De begraafplaats werd bezocht, de berceau, groenstructuurplan Nagele werd uitgelegd, en 
historie Nagele, met een bezoek aan het museum.  Met een goed gevulde maag hebben we de dag 
afgesloten en op naar 2025, dat blijft een verassing.   
 

  

 
Tegelwipactie najaar 2024  
Deze actie werd in opdracht van de gemeente door IVN Natuureducatie georganiseerd, in 
samenwerking met Stichting Steenbreek, Groei en Bloei en de gemeente. Op zaterdag 12 oktober 
2024 konden inwoners in Tollebeek (en in Marknesse) minimaal 1 m2 tegels vanuit de particuliere 
tuinen inleveren. Daarvoor kregen zij een gratis plantenpakket uitgereikt. Deelnemers konden zich 
van tevoren opgeven en kregen naderhand via de mail nog tuintips. De actie was succesvol: er is in 
totaal 100 m2 vergroend!  
 
College burgemeester en wethouders  
Op 5 november 2024 heeft het voltallige college een bezoek gebracht aan Tollebeek. We werden door 
dorpsbelang ontvangen in de Goede Aanloop. Na een korte kennismaking stonden de fietsen klaar 
voor een rondje dorp. De gidsen voor deze rondgang waren Jan Swart en Hans van Dijke.  Mooie 
verhalen over Tollebeek, veel projecten bezocht die zijn opgezet door het dorp en worden 
onderhouden door vrijwilligers. Het college was zeer onder de indruk van wat er allemaal in Tollebeek 
gebeurd. We hebben de middag/avond afgesloten met een heerlijk warm buffet in de Goede 
Aanloop. Nogmaals dank voor deze mooie rondleiding.   
 

 
 
Mercatus Nimrodstraat   
In september 2024 is de sloop van de 11 eengezinswoningen aan de Nimrodstraat begonnen. Hierna 
bouwt Mercatus 13 woningen terug: 5 kleine eengezinswoningen en 8 levensloopbestendige 
woningen. Deze laatste hebben een slaap- en badkamer op de begane grond en een kleine tuin. 
Hiermee zijn deze woningen erg geschikt voor senioren. Bij de bouw van de nieuwe woningen bio-
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based materialen gebruikt voor de isolatie, gevelbekleding en kozijnen. Er is veel aandacht voor een 
groene omgeving. Zo krijgen de bergingen een mos-of sedumdak en wordt half-verharding toegepast 
zodat het regenwater beter wordt afgevoerd. Ook wil Mercatus ter hoogte van de 
levensloopbestendige woningen een gemeenschappelijk tuin creëren met aandacht voor 
biodiversiteit en ontmoeting.  
 
Kort voor sloop kregen oud-huurders en omwonenden gelegenheid om onder begeleiding materialen 
uit de woningen te halen tijdens een oogstdag.   
Namens IGW team Tollebeek:  
Carrefour           Schuscha Huisman (buurt opbouwwerk)  
Wijkbeheer Marieke van de Berg (contact persoon bewoners)  
Mercatus         Janneke de Bruin (woonconsultent)  
Wijkagent          vacature vacant  
Gemeente         Klaas Jan Loosman (gebiedregisseur)   
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Archief 2024: Tollebeek en Tollebekers in de Pers!  

  
Archief – Tollebeek en Tollebekers in de pers! 
In 2024 heeft Emma Naaktgeboren weer een archief bijgehouden, vol met nieuwsberichten over 
Tollebeek en zijn inwoners. Er was dit jaar veel gebeurd, alles is keurig bijgehouden. De map ligt ter 
inzage tijdens de jaarvergadering. Emma, bedankt voor weer een prachtig exemplaar!  
 
Inhoud archiefmap 2024:  
 
Welkom 2024 – nieuwe voorkant Bazuin  
Nieuwjaarsreceptie: MFC op de stoel, oudste inwoner mevr. Fokkema, lepeltjeskind Anton Post 
Prijs voor agrarische vernieuwer gaat naar familie Koenraadt (meer berichten in map achterin) 
Oostelijke dorpen krijgen ook 10.000 euro per jaar (aka windmolengelden) 
Oprichting carnavalsvereniging ‘de Aanlopers’  
Koor Cantabilé vertolkt The Passion  
Jelline Brands: een groot huis was altijd mijn doel  
Jachtrondes, 12 dorpenloop  
Fam. Dijkgraaf 60 jaar getrouwd 
Nauwer samenwerken met Noordoostpolder (gem. Urk)  
B&B aan de Karel Doormanweg  
Tulpenmozaïek, aankondiging en verschillende berichten uit de krant 
Werkzaamheden Urkerweg, langere tijd dicht (verzameling berichten)  
Poldermeisjes omarmen schoolvoetbal 
Nieuwste leensboek Humanitas (Ria de Kleine) 
Koningsdag in Tollebeek (feestcommissie) 
Johannes Hemelrijk – nieuwsberichten sport – triatlon 
Ludo Leijten – Urker meischol veiling  
Tollebeek geen prijs bij Elf Dorpen Steptocht  
Eierengooien 9 mei  
PKN fair 11 mei  
Nieuwbouw Nimrodstraat – verschillende nieuwsberichten over ontwikkelingen  
Familiedag voetbal 6 juli  
Tussenmap: Tollebeker feestweek, berichtgeving uit de Bazuin  
Tollebeker Tour Tocht 
Alieke Bleeker wint landelijke duurzaamheidschallenge  
Aankondiging Dorpsvisie brainstormavonden  
Autocross Tollebeek aankondiging  
Duizend euro voor zorgboerderij ‘de Bosrand’ 
Christian Bleeker Kanjerpad 
Verdacht kattenmysterie op Urk en Tollebeek  
Jolien heeft zonnebloem van 2.70m 
Chinook oefent boven akkers van Tollebeek  
Via Musica biedt perfecte festivaldag  
We kunnen weer lekker spelen – opening speeltuin de Horst  
Prachtige poldertuinen zetten poorten open ‘ 
Tennis toernooi Nagele-Tollebeek 
Tollebeek kidsrun 
Sva activiteiten – viswedstrijd, poppendokter, cupcake cup 
Aankondiging Eten bij de Buren  
Dorpsquiz – aankondiging en verslag - uitslag 
Vakkundige telers kunnen altijd een goede boterham verdienen  
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Cv de aanlopers – aankondiging Prinsenbal  
Sinterklaas in Tollebeek – laatste keer schmincken – Emma in het zonnetje gezet   
Kerstmiddag Mantabilé in buurthuis De Golfslag 
Aankondiging verlichte boerderijenroute + verschillende krantenverslagen  
Verlichte trekkers in optocht door de polder  
Kerstactie majorettevereniging Diana  
Wie de jeugd heeft.. interview met Thomas Kramer (16) (magazine boer en zo) 
Wax en relax breidt uit met pedicure  
Roeisloep – gang is alles  
Eenzijdige aanrijding op Urk en bij Espel  
 
Map: social media, inhoud: 
Nieuwe kantinebeheerder 
Activiteiten Tollebeek – feestcommissie 
Leeftijdsopbouw Tollebeek  
Brief van dhr. Steverink (oud inwoner Tollebeek)  
Vullen van buurtkastje 
Vernieuwde kerkzaal PKN 
Behangersbedrijf Peters stopt 
 
Overig: 
Mapje familie Koenraadt innovatie – verschillende berichten  
Project Jachtweide (start 2020) nieuwberichten uit Bazuin en kranten – start tot opening 
Overleden dorpsbewoners – rouwkaart en/of liturgie  
Nieuwe inwoners: voorstelberichten uit de krant  
Map berichten voetbal Tollebeek  
Berichtgeving familie Jelies – oud inwoners Tollebeek – emigratie naar Spanje  
Verschillende affiches met aankondigingen van activiteiten  
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10-Dorpenoverleg  

  
6 Maal per jaar vindt het 10-dorpenoverleg plaats. In 2024 zijn wij te gast geweest in het fraaie MFC 
Het Rietveld in ons buurdorp Nagele. Voor dit overleg sluit vanuit ieder dorp een afvaardiging van het 
dorpsbelang aan.  In 2025 zal Marknesse de gastheer zijn.  Zo komt ieder dorp een keer aan de 
beurt.   
  
Onder leiding van dorpsgenoot en voorzitter van het 10-dorpenoverleg Hans van Dijke passeren er 
diverse gemeenschappelijke onderwerpen en via de mail komen algemene nieuws- of 
informatieberichten van gemeente of provincie bij ons terecht.   
  
Veelal wordt een 10-dorpenoverleg gestart met een gastspreker. In 2024 is onder andere vanuit 
provincie Flevoland aandacht geweest voor onderhoudsschema van het wegennet in de NOP. Vanuit 
gemeente Noordoostpolder is voorlichting geweest over het Beleidsplan openbare ruimte (BOR). De 
10 dorpen zijn vervolgens in de gelegenheid hiervoor input te leveren. Op deze wijze kan invloed 
uitgeoefend worden op het te vormen beleid van de gemeente.    
  
Het 10 dorpenoverleg wordt ook gebruikt om snel en breed de informatie te verspreiden: mooie 
voorbeelden hiervan zijn voorlichting over Ondermijning en georganiseerde criminaliteit in het 
buitengebied en de invulling van de 4-5 mei herdenking in het kader van 80 jaar vrijheid.   
De agenda van het 10-dorpenoverleg bestaat verder uit onderwerpen die voor alle 10 dorpen 
relevant en van belang zijn. Zo komt de verkeersveiligheid in de diverse dorpen en vooral 
buitenwegen regelmatig aan de orde. Ook huisvesting van arbeidsmigranten in de dorpskernen en 
buitengebieden is een hot-item wat voortdurend ter sprake komt. Nieuwbouwplannen in de dorpen, 
gebruik van maatschappelijke gebouwen, dorpsvisies, kerkenvisie, het waarborgen van de veiligheid 
tijdens dorpsfeesten zijn eveneens bespreekpunten geweest.  
  
Het is gebruikelijk dat het gastdorp een excursie verzorgt. In juni is het 10-dorpengezelschap onder 
leiding van een gids rondgeleid door Nagele. Het is verrassend dat er toch nieuwe feiten en weetjes 
opduiken tijdens zo’n wandeling. Zo heeft ieder dorp zijn geschiedenis, bijzondere gebouwen en 
anekdotes. We hebben kennisgenomen van alle ontwikkelingen en toekomstplannen van Nagele.   
Op 9 september is het college van Burgemeester en wethouders, samen met een aantal 
gebiedsregisseurs te gast geweest bij het 10 dorpenoverleg. Tijdens de vergadering worden de 
belangrijkste onderwerpen besproken en kan er uitleg worden gegeven door de betrokken 
wethouders. Naast de al genoemde punten vanuit het 10-dorpenoverleg als verkeersveiligheid, 
huisvesting arbeidsmigranten en nieuwbouwplannen, zijn ook de mobiliteit, infrastructuur, openbare 
orde en veiligheid, communicatie met provincie, regelgeving rondom dorpsfeesten, visie op 
industriegebieden, recreatie, onderwijs en welzijnmet elkaar besproken.   
Een interessante en nuttige vergadering waarbij het altijd zinvol is om gezamenlijk van gedachten te 
wisselen met elkaar en te zoeken naar wederzijdse belangen. Voor het college zeker ook een goede 
gelegenheid om de mening en zienswijze vanuit de dorpen aan te horen.  
  
Als slot is er tijdens ieder 10-dorpenoverleg een ‘rondje dorpen’, waarbij ieder dorp de highlights en 
bijzonderheden kan presenteren. Zo is iedereen goed op de hoogte van de laatste activiteiten, 
projecten en plannen. Waar nodig wordt de samenwerking opgezocht of ideeën uitgewisseld.   
  
Het 10-dorpenoverleg is een onmisbaar, waardevol en belangrijk samenwerkingsverband tussen de 
10 polderdorpen.  
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Bijdrage van diverse Tollebeker commissies en initiatieven   

  

De Bazuin   

  
  

  
  
  
De Bazuin heeft een goed seizoen gedraaid. 480 lezers in dorp, buitengebied en Emmeloord en zelfs 2 
digitale lezers. De editie die uitkwam voor het dorpsfeest in juni, hebben we huis-aan-huis bezorgd in 
Tollebeek.  
  
We hielden de vertrouwde rubriek ‘wat houdt mij van de straat’, en het lukt nog steeds om daar 
nieuwe dames voor te vinden. Verder zijn er natuurlijk de vaste kopij ‘leveranciers’: Dorpsbelang, 
Samen eten, Vrouwencontact, Feestcommissie, de scholen, de tennisvereniging, de IJsclub, en voor 
het eerst in 2023 de Carnavalsvereniging. We zijn blij met deze informatie en delen die graag. Maar 
het kan natuurlijk altijd meer! Vooral vanuit de voetbal en andere sporten mag er wel wat meer kopij 
aangeleverd worden.  
  
Omdat we een gezond banksaldo hebben, kunnen we af en toe een bedrag geven voor een activiteit 
in het dorp. In 2023 was dit de avondvierdaagse en het dorpsfeest.  
  
We hebben nog steeds een enthousiaste groep bezorgers: Eeltje, Joop, Hans, Johan en Dingeman. 
Lub Post maakt onze advertentiebladen, Multicopy verzorgt het drukwerk, en de redactie is 
ongewijzigd.   
  
Tot slot: Heb je een leuk idee, iets wat je graag onder de aandacht wilt brengen, een bijzondere 
hobby of een bedrijf(je); mail ons gerust: bazuintollebeek@gmail.com.    
   
Redactie De Bazuin   
Else Bode, Hilde Roskam, Marleen Remijn en Bente Ballast   
  
  

De Website   www.tollebeek.nl  
  
Op 26 november 2001 kwam de website van Tollebeek in de lucht en vele berichten hebben we sinds 
de start online mogen zetten. Steeds met medewerking van een vaste groep enthousiaste reporters 
inmiddels een vaste fotograaf en een webmaster. Nu ruim 23 jaar later zien we langzamerhand dat de 
nieuwere media meer in trek komen. Toch werden er in 2024 nog bijna 40 artikelen gepubliceerd op 
www.tollebeek.nl. Gelijktijdig verschijnen deze artikelen ook op onze facebookpagina 
www.facebook.com/tollebeek.nieuws en onze twitterpagina @TollebeekNieuws. Hiermee wordt het 
bereik aanzienlijk vergroot waarmee we op een mooie manier onze bezigheden in Tollebeek 
promoten. In 2024 werd de website per dag gemiddeld 220 keer bekeken. (2023: 200)  

mailto:bazuintollebeek@gmail.com
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Ook is de dorpsagenda op de website te vinden, hier vindt u alle, bij ons bekende, activiteiten. 
Www.tollebeek.nl is er voor iedereen dus heeft u een activiteit te melden, mail het ons 
(websitetollebeek@gmail.com) en wij plaatsen het op de agenda en indien gewenst en mogelijk 
komen we graag langs om een verslag te maken. Foto’s die gemaakt zijn komen ook allemaal in ons 
fotoalbum te staan, blader er eens een keer doorheen u zult versteld staan van de grote hoeveelheid 
foto’s die wij voor u verzamelen.  
Ook staat erop de website een link naar ons videokanaal op Youtube, 
(https://www.youtube.com/@tollebeeknieuws9833/videos) (of zie de link op de website) hier zijn 
een aantal oude filmpjes te bekijken. Samen houden we Tollebeek in beeld!  
 
Met vriendelijke groet,   
Jeanet van der Reest, Remco Nollen, Nancy Hoekstra, Esmee van Slooten, Tjitske Geertsema 
(redactie/verslaggevers) Peter Joustra (fotograaf) en Jan Swart (webmaster).  
  

De Feestcommissie   

  
De activiteiten tijdens Koningsdag, Dorpsfeest en Sinterklaas zijn dit jaar weer met veel plezier en 
enthousiasme georganiseerd door de Feestcommissie. In dit jaarverslag leest u meer over deze 
activiteiten.  
  
Koningsdag  
Koningsdag 2024 in Tollebeek begon feestelijk met de vlaggenceremonie, gevolgd door het 
Wilhelmus, gezongen door piratenkoor Natzat. Met een oranjebitter in de hand werden de 
stembanden gesmeerd voor een dag vol gezelligheid. De vrijmarkt bood van alles wat, terwijl de 
lawaaioptocht voor een vrolijke sfeer zorgde. Hongerige bezoekers genoten van sappige hamburgers 
en poffertjes, vergezeld door een koud drankje. Een ochtend vol feest en plezier!  
  
Dorpsfeest - Tollywood’s Cartoon Studio’s  
Van 12 tot en met 15 juni stond Tollebeek in het teken van Tollywood’s Cartoon Studio’s. Het feest 
begon met een vrolijke peuter- en kleuterochtend en diverse activiteiten voor de jeugd. 
Donderdagavond trok een kleurrijke optocht door het dorp, gevolgd door het vogelschieten, waarbij 
Bart van Strien als jongste schutterskoning ooit werd gekroond.  
  
Vrijdag stond in het teken van 
De Jeugd van Toen, met een 
boeiende lezing van Eva Vriend. 
’s Avonds zorgde de 
Bonteavond voor hilarische 
acts en een feestelijke sfeer. 
Zaterdag werden de krachten 
gemeten in De Alleskunner, 
waarbij Stan Boons de titel 
veroverde. De avond werd 
afgesloten met de 
prijsuitreiking en een 
spetterend optreden van 
Coverband Full House, 
waarmee het feest knallend 
werd afgesloten.  
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Sinterklaas  
Sinterklaas en de Pieten arriveerden per boot aan de Loswal in Tollebeek, na enige vertraging door de 
wind en een trage brugopening. Bij aankomst werd de Sint verwelkomd door de burgemeester en 
begeleid door de Zeeschelp en de majorettes van Diana richting de Pionier.  
  
In een volle gymzaal werden de mooiste tekeningen beloond, werd uit volle borst gezongen en 
genoten de kinderen van een vrolijke Pietendans. Na een fotomoment nam de Sint afscheid, klaar om 
cadeautjes rond te brengen. Een feestelijke intocht waar veel kinderen van genoten!  
  
Financieel  
Op het gebied van financiën staat de Feestcommissie er zeer goed voor. Dit is mede mogelijk gemaakt 
door een gigantisch drukke zaterdagavond tijdens Dorpsfeest. Hierdoor is het mogelijk om een aantal 
gerichte investeringen te doen zodat Tollebeek de komende jaren weer kan genieten van veel moois.  
  
Dank aan alle deelnemers, donateurs en vrijwilligers. Tot volgend jaar!  
  
Met Feestelijke Groet,  
Kars Breukel, Harriët Kramer, Jasper de Lange, Ingrid Loman, Mariëlle Merks, Susan Mulder, Joukje 
Oostra, Johan Roskam, Joost Swart, Rudi Vercraeye (commissie 2024)  
  

SVA: Stichting Vakantie Activiteiten  

  
Het jaar 2024 zijn we begonnen met een leuke bingo. In het MFC konden de kinderen van groep 1 
t/m 8 meedoen aan de bingo. Er zijn weer mooie prijzen gewonnen en er waren vele blije gezichten.  
  
Eind maart hadden we het traditionele paaseieren zoeken. Er was een leuke opkomst en er werd druk 
gezocht door de kinderen. Na het zoeken waren er verschillende winnaars en was er nog de 
mogelijkheid om met de paashaas op de foto te gaan. Het was weer een gezellige en geslaagde 
middag.  
  
In de laatste schoolweek hebben we van basisschool De Sprang een mooie cheque mogen ontvangen. 
Zij mochten dit schenken aan een goed doel. Hier zijn wij heel erg blij mee om zo onze leuke 
activiteiten te kunnen blijven organiseren. Basisschool de Sprang, bedankt namens de SVA!  
  
De laatste week van de zomervakantie 
stonden er 2 activiteiten gepland. De 
bekende viswedstrijd en een cupcake cup. 
Bij de viswedstrijd was er weer een mooie 
en gezellige opkomst. 31 kinderen gingen 
met elkaar de strijd aan. Met veel 
gezelligheid, wat te drinken en wat lekkers 
werden er mooie vangsten gedaan. De 
winnaars hebben dit jaar een mooie 
medaille gekregen. Winnaars onderbouw: 
1. Maurits ten Brinke 39cm 2. Madelief 
Boons 31cm 3. Rick Kramer 19cm. 
Winnaars bovenbouw: 1. Ivan Ruijter 
97,5cm 2. Wilco Loosman 15cm 3. Lovina 
Ruiten 12cm  
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De cupcake cup was een nieuwe activiteit. Kinderen van 7-12 jaar konden zich hiervoor aanmelden. 
Iedereen kreeg 4 cupcakes om te versieren. Dit werd gedaan met crème waarbij ze door toefjes te 
maken hun cakejes konden gaan versieren. Na een korte uitleg gingen de kinderen zelf aan de slag. 
Na de crème konden ze nog versieren met lekkernij en spikkels en dat maakte het helemaal af. Wat 
een mooie resultaten hadden de kinderen. Voor de winnaars waren er leuke bak pakketjes om thuis 
nog eens te bakken. Lisa Keetman had de  
1 ste plaats, 2 e was Eva Heinen en 3 e Serena Jelies. De eigen gemaakte cupcakes mochten na de tijd 
lekker mee naar huis en opgesnoept worden.  
  
In de herfstvakantie hebben we voor de kleinere kinderen de poppendokter georganiseerd.  
De peuters en kleuters kwamen met hun knuffels of poppen naar de dokters. Hier werden ze 
gemeten, gewogen en daarna onderzocht. Het was natuurlijk even spannend maar gelukkig waren er 
geen gekke dingen aan de hand en gingen de kinderen weer gerustgesteld naar huis.  
  
We kijken terug op een jaar met mooie activiteiten. Op naar leuke activiteiten in 2025!  
  
Groeten de SVA  
Lucinda, Paula, Rixt, Lo, Annelies, Nelleke, Karin, Esmee en Margriet  
  
  

Avondvierdaagse  

  
Van 28 t/m 31 mei is de Tollebeker 
Avondvierdaagse gehouden. Er was weer te 
kiezen uit 2 afstanden, 5 of 10 kilometer. In 
totaal hebben er meer dan 180 deelnemers 
meegelopen.   
De routes liepen door het dorp en langs de 
buitenwegen. De 10 kilometer heeft ook weer 
vanaf de camping op Urk gelopen. Het weer 
begon niet zo goed, maar werd gelukkig in de 
loop van de week steeds beter.   
Op Dolle Donderdag mocht iedereen verkleed 
komen. Daar werd goed gehoor aan gegeven!   
Op de laatste dag haald Drumband Urk en 
Majorettevereniging Diana alle vierdaagse lopers weer feestelijk binnen door het laatste stuk voorop 
te lopen.    
  
Al met al weer een geslaagde avondvierdaagse. Natuurlijk niet in de laatste plaats door de sponsoren 
en vrijwilligers. Zonder deze mensen is het niet mogelijk om zo´n evenement te organiseren.  
  

Opening Jachtweide   
  
  Op 19 april was het zover, de langverwachte opening van onze eigen Tollebeker 
Jachtweide, een mooie ontmoetingsplek voor sport en ontspanning, midden in 
het dorp bij de basisscholen. Zo’n 300 inwoners en genodigden waren aanwezig 
bij dit heugelijke feit. Het weer was wat wisselvallig, maar zoals de werkgroep zelf 
zegt: dat past precies bij het hele project, er is veel uitgesteld door de regen, dus 
dit klopt wel.  
Bas Snelder opende met een hartelijk welkomstwoord. Hij bedankte vast een  
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aantal belangrijke personen die hebben geholpen dit tot stand te laten komen, waaronder Mulder 
b.v. die er vele uurtjes arbeid in heeft zitten. Daarna was het woord aan Leo Breukel, voorzitter van de 
werkgroep, die hier bijna 4 jaar aan gewerkt heeft.  
  
Hij bedankte met name Leader, het Fonds Leefbaar Platteland en de gemeente, welke allen een grote 
rol hebben gespeeld in de realisering van dit project. Ook dacht hij aan alle sponsors, zoals de 
bedrijven en de veiling, maar ook de sponsorloop door de basisscholen. Als dank voor de inzet van de 
kinderen, kregen ze een mooi cadeau, uitgereikt door Jan Swart: een weerstation waarin ze precies 
kunnen zien hoe het ervoor staat, hartstikke leerzaam!  
   
Daarna was het tijd voor de onthulling van de borden ‘Schoolkamer’ en ‘Tuinspeelkamer’, deze 
krijgen een mooie plek in de Jachtweide. In het ene gedeelte wordt vooral gespeeld en gesport, in het 
andere gedeelte mag van alles groeien en bloeien, zoals fruitbomen en -struiken. De speelse 
wandelpaden maken alles tot een mooi geheel. Marieke Stremmelaar vertelde namens de scholen 
dat er al dankbaar gebruik wordt gemaakt van de Jachtweide, “echt een cadeautje”.  
  

  Jan Hermsen kreeg het woord namens Dorpsbelang 
Tollebeek. Hij sprak de legendarische woorden: “New 
York heeft Central Park, Barcelona heeft Parc Quell, 
Amsterdam heeft het Vondelpark, en Tollebeek heeft 
de Jachtweide! Wethouder René van Amersfoort 
benadrukte nog even hoe uniek dit project is. Trots 
vertelt hij in zijn werkveld en daarbuiten wat er in      

  Tollebeek is gerealiseerd.  
  
De ceremonie werd afgesloten door Marijke Bleeker, namens de projectgroep. Samen met de 
kinderen werd de officiële opening verzorgd door het ‘schieten’ van een konijn. Ook dit paste mooi bij 
het gehele project, en het 2 keer moeten uitstellen van deze dag: bij de derde poging was het een 
succes, het konijn maakte onder luid applaus een paar mooie salto’s. De Jachtweide is nu officieel 
geopend!  
   
Om het feest compleet te maken was er koffie en taart, uiteraard met logo van de Jachtweide. De 
kinderen kregen fruit en een lekker ijsje, verzorgd door ijsmakerij Hakvoort.  
 
Het was een mooie en gezellige opening in een prachtig park voor en door Tollebekers, iets waar we 
zeker trots op mogen zijn!  
  

Tollebeker Jachtrondes  

  
Op 30 maart werd sinds jaren weer de Tollebeker 
Jachtrondes gehouden. Een paar 
enthousiastelingen, waaronder enkele 
oudgedienden, hadden de handschoen opgepakt 
om dit sportieve evenement voor de derde keer 
op de kaart te zetten. Een nieuwe route - deels 
door het dorp en deels door het Tollebekerbos - 
van 2,5km werd uitgezet. De start en finish was 
bij de toen nog net niet geopende Jachtweide, de 
ideale locatie hiervoor. Ondanks dat de 
weersvoorspellingen niet goed waren, was de 
opkomst zeer goed te noemen en het het weer 
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juist uitstekend. Bijna honderd deelnemers stonden aan de start toen om 11 uur het startschot klonk. 
De jeugd was ook deze keer weer goed vertegenwoordigd. De organisatie is zeer tevreden over het 
verloop van het evenement, natuurlijk mede mogelijk gemaakt door vele vrijwilligers die zich 
belangeloos hebben ingezet. De Tollebeker Jachtrondes 2025 wordt gehouden op 29 maart. De 
organisatie hoopt ook dit jaar weer veel lopers te mogen begroeten.  
  
Gert-Jan van Breugel, Marianne Buijsse, Irena Hulsebosch, Leonard Naaktgeboren, Jannes de Vries  
  
  

De Groengroep  
  
De Groengroep was weer bezig in 2024  
De Groengroep bestaat dit jaar uit 15 personen. Onder aanvoering 
van Freek van Triest gaan we woensdags om half negen ‘s morgens 
aan het werk. 7 maart zijn de schoolkinderen geholpen met het 
planten van boompjes bij het bijenhotel. De week erna is er gestart in 
de Pionier, samen even koffiedrinken en overleggen wat we gaan doen dit jaar.  
  
De schelpenpaadjes zijn aangevuld met schelpen. De gemeente bracht de schelpen naar de 
Buitenplaats. De perkjes in het dorp worden regelmatig gewied, ook rondom de Barak, de 
Eendenkooi en de jeu de boules baan.  
 

  
  
Er is gesnoeid bij de Fontein, de Barak en langs de wandelpaadjes. De kanten langs de beukenhaagjes 
worden gemaaid. De begraafplaats wordt vaak onderhouden en netjes gemaakt. De paaltjes van 
Rondje Tollebeek zijn gecontroleerd en vernieuwd.  
  
Freek stopt met zijn taak, coördinatie van de werkzaamheden en af en toe contact met de gemeente. 
We zoeken een opvolger. De gemeente heeft een gezellige dag in Nagele voor de groengroepen in de 
Noordoostpolder georganiseerd, dit werd zeer gewaardeerd.  
  
De Groengroep is blij met de koffie, die iedere keer weer met wat lekkers erbij door onze koffiezetters 
gebracht wordt. Heel erg bedankt. In oktober is er gestopt met de werkzaamheden. Volgend jaar 
weer verder.  
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Samen Eten  
  
10 keer zijn we in 2024 weer aan tafel geweest met plm. 40 gasten op de 2e dinsdag van de maand. 
Alleen in juli en augustus i.v.m. de vele vakanties niet. Wel hebben we in augustus De Zomerbreek 
gehouden bij de fam. V.d. Berg in de tuin.  
   
In november kregen we bezoek van de kinderen van “de Sprang “ die Sint Maarten liedjes kwamen 
zingen, dit vonden de gasten erg leuk aangezien er veel kleinkinderen bij waren. Wij hebben de 
kinderen bedankt met iets lekkers want dat hoort natuurlijk bij het Sint Maarten vieren.  
  
De kookgroep bestaat uit 9 vrijwilligers die iedere maand een leuk menu op tafel zetten.  
We kunnen weer terugkijken op een prachtig jaar met leuke gezellige mensen aan tafel.  
   
Namens de vrijwilligers ,  
Harmke, Heleen, Hilda, Bouwina, Willie Nel, Marie Emma en Ineke  
  

Samen Helpen   
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Eten bij de Buren   
  
Het lijkt Inmiddels een jaarlijkse traditie te gaan worden. Na een aantal succesvolle edities van Eten 
bij de Buren was het ook dit jaar de vraag of er nog wel voldoende animo is om het weer op poten te 
kunnen zetten. Dat is geen probleem gebleken. Met 88 eters en 14 koks mogen we het wederom een 
succes noemen.   
  
De commissie bestond deze editie uit Lidy Nijenhuis, Harriët Kramer, Jurriën Overvoorde, Kim Buijsse 
en Remco Nollen. Het is ondertussen een gesmeerde machine waarbij we jaarlijks één bestuurslid 
willen inwisselen. We proberen ieder jaar om de kosten zo laag mogelijk te houden zodat het voor 
iedereen toegankelijk blijft. Na een aantal jaren van de Windmolengelden gebruik te hebben mogen 
maken, was het dit jaar alleen de bijdrage vanuit de gemeente. Deze hebben we zonder problemen 
ontvangen en hierdoor konden we een schappelijke bijdrage van € 17,50 per stoel vragen en aan de 
koks € 20,- per stoel uitbetalen.  
  
Op 12 oktober was het, zoals vanouds, een heerlijk en gezellig avondje. Vele culinaire hoogstandjes 
werden er op de tafels gepresenteerd. Dit is natuurlijk erg mooi om te zien, maar op de eerste plaats 
gaat het toch zeker om het ontmoeten en de gezelligheid die daarbij gepaard gaat. Het is en zal nooit 
een competitie van de beste kok worden, laat het je dan ook zeker niet weerhouden om mee te doen 
en gasten te ontvangen.  
  
Na afloop konden de koks en eters elkaar ontmoeten in ons dorpscafé De Goede Aanloop. Ze deelden 
recepten, ervaringen en verhalen. Iedereen was erg enthousiast. Veel mensen vroegen de organisatie 
of het volgend jaar weer georganiseerd gaat worden. Daar hoeven we niet lang over na te denken 
natuurlijk en de datum voor editie 2025 is dan ook al geprikt. Zet het in je agenda, want 11 oktober 
2025 gaan we er weer voor!  
  
Lidy, Harriët, Jurriën, Kim en Remco  
  

Dorpsquiz  
  
Op 18 oktober is de Dorpsquiz 
georganiseerd. De organisatie lag in 
handen van de club de Tollebeker 
Almanak 3.0, een club van 11 mensen 
die dit met veel plezier heeft gedaan. 
Om deze dorpsquiz te kunnen 
organiseren is er Windmolengeld 
aangevraagd. In het kader van 
duurzaamheid zijn er tassen en 
mappen aangeschaft die meerdere 
jaren gebruikt kunnen worden.  
  
Er hebben 21 teams meegedaan, bij 
elkaar waren dit ongeveer 183 mensen. 
De jongste en oudste deelnemer 
verschillen bijna 80 jaar in leeftijd.    
De enige groep die de rangen in het 
leger en de paden in de polder goed 
hadden, waren de mannen van de 
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Sixties! Deze groep ook mooi als een verjaardag van vroeger aan het werk was? De vrouwen en de 
mannen gescheiden!  
  
De vragen liepen uiteen van babyfoto’s, Tollebeker kennis, gerechten, geneeskunde, puzzels, de 
polder, muziek, natuur tot aan kennis van de wereld. Ook waren er veel doe-opdrachten te doen, 
zoals cupcakes bakken, puzzelen, haken of breien, boetseren, stoepkrijten of een vogelhuisje 
timmeren. En dan nog de startquiz in de Pionier, de opdrachten op locatie in de Jachtweide en het 
eindspel in De Goede Aanloop.   
  
Met 1055 punten is de winnaar: Jannie’s Parels!  
  
We hopen dat alle deelnemers hebben genoten van deze editie van de Dorpsquiz. We hebben het 
met veel plezier mogen organiseren.   
  
Bas, Maike, Leonard, Sacha, Brian, Thomas, Esther, Leonie, Paul, Thierry en Renate 
  

Autocross   
  
Na een succesvol ‘eerste’ jaar autocross, 
werd er ook in 2024 weer een autocross in 
Tollebeek georganiseerd. Op 29 juni 2024 
was de ijsbaan weer omgetoverd tot een 
ware crossbaan. Het weer zat ons dit jaar 
mee, een heerlijk zon overgoten dag.   
Uit heel de polder kwamen zo’n 75 
deelnemers meedoen en ook dit jaar was er 
weer een Tollebeek ronde. Hoe gaaf is dat!  
We willen nogmaals alle vrijwilligers (voor de 
baanpreparatie, hulp achter de bar, 
baanofficials, hulp in de jurywagen bij de 
start of voorstart, op de sleeptrekker, 
kilverbak of shovel) van harte bedanken, 
want zonder jullie geen cross. En dit geldt 
natuurlijk ook voor alle sponsoren, dank jullie wel!  
 

 
Ook in 2025 komt er weer een cross, schrijf 25 
mei 2025 alvast maar in uw agenda.  
Autocrosscommissie 2024; Luuk Boons, Rens 
Boons, Melle den Hollander, Lonneke den 
Hollander, Jan Leijten en Kim Buijsse.  
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CSV De Aanlopers  
  
Carnaval heeft in Tollebeek een bijzondere geschiedenis. Na een onderbreking van 38 jaar werd er 
eind 2023 carnavalsvereniging De Aanlopers nieuw leven ingeblazen. De eerste prins sinds 1986 in de 
gedaante van Prins Kwismeister de 1e. Samen met zijn adjudant Niels Ottink is er begonnen om een 
groep enthousiaste mensen om zich heen te verzamelen om uiteindelijk weer een volledige raad van 
11 te hebben.  
 
Dit begon al met de aftrap van carnaval in November 2023. Hier werd voor het eerst de CV opnieuw 
geïntroduceerd bij de andere carnavalsverenigingen in de polder. Dit werd doorgetrokken naar het 
groot carnaval in februari 2024 met de eerste raadsleden. En zo was de CV weer terug.   
Gedurende het jaar werd er verder gebouwd aan uitbreiding van de raad van 11 en werden er 
plannen gesmeed voor een volwaardig Carnaval in Tollebeek, nu Jagersgat genoemd. De residentie is 
uiteraard De Goede Aanloop, nu Het Bronshol genoemd.  
 
Iedere maand bij elkaar komen en richting eind van de zomer was de raad van 11 compleet. En 
daarbij horen natuurlijk ook de Dansmariekes, samen staan we sterk! Op vrijdag 8 november, het 
weekend van de traditionele start van het carnavalsseizoen presenteerde de hernieuwde vereniging 
tijdens het prinsenbal in de Goede Aanloop de nieuwe Prins voor 2025. Onder het genot van een 
leuke band en niet te vergeten volkszanger Jacco werd het een vurige avond! Dit evenement 
betekende de terugkeer van het carnavalsfeest in Tollebeek na vele jaren.   
Prins Kwismeister de 1e en adjudant Niels hebben hun plek weer ingenomen in de raad en kijken 
terug op een prachtig en mooi jaar waar nog vaak over gesproken gaat worden. Al is het alleen al 
door de schroeiplekken op het plafond in de Goede Aanloop.  
  
Op het moment van schrijven staan we een paar dagen voor het grote carnavalsfeest, hopelijk een 
net zo geslaagd weekend als het Prinsenbal in November.  
  
De raadsleden zijn: Tom Jansen, Joost Ruijter, Niels Ottink, Chris van de Velde, Luuk Boons, Joop 
Keetman, Wim Kombrink, Rik Loman, Albert Kramer, Remco Nollen en Andre Leijten.  
  
De dansmariekes zijn: Manon Zoet, Loïs Boer, Mariëlle Merks, Marlot Merks en Elke Hettinga.  
  
Alaaf, alaaf, alaaf!  
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MFC De Pionier  
  
Activiteiten:  
De gymzaal is vele avonden bezet met allerlei sportactiviteiten. Ook het voetbal maakt volop gebruik 
van de Pionier. Verhuur voor andere activiteiten loopt rustig door . Vita Nova is inmiddels ook 
opgestart  met fitnessgroepen en sinds 1 september huurt Vita Nova ook de oude bestuurskamer 
voor fitness activiteiten. We hebben daarom  een nieuwe bestuurskamer of de vide laten plaatsen.  
In het begin nog wel een beetje onwennig maar inmiddels steeds meer vertrouwd.  
  
Energie:  
We zijn twee jaar geleden gaan kijken hoe we onze energiekosten onder controle konden 
krijgen. Daarvoor zijn de afgelopen jaren flinke investeringen gedaan. We hebben afgelopen 
september de balans opgemaakt. Het blijkt dat we met onze energie kosten van ruim 2000 Euro per 
maand terug zijn gegaan naar 700 Euro per maand. Dat betekent meer dan 50 % reductie van de 
energiekosten hebben gerealiseerd. Daar zijn we absoluut tevreden mee.  
  
Aanpassing interieur:  
Van verschillende kanten kregen we te horen dat ons meubilair en tafels wel wat last van slijtage 
hadden en er  gedateerd uitzagen.  Vanaf september zijn we samen met de voetbal bezig om voor 
een nieuwe inrichting . We hebben inmiddels een aantal wanden van nieuwe verf voorzien, ook zijn 
er nieuwe tafels en stoelen aangeschaft.  Hans van Dijke heeft een mooie nieuwe tafel gemaakt voor 
de harde kern. Op deze manier zijn we in de loop van het voorjaar weer helemaal bij de tijd.   
  
Vrijwilligers:  
Naast onze beroepskracht Emmely  hebben we ook een aantal vrijwilligers die vaak klaar staan voor 
ons gezamenlijke gebouw. Onder andere Hans van Dijke, Geurt Diepenveen, en Bettie Kuiper. Ook 
voor de verwarmingsinstallatie  kijkt Mark Ruiter vaak even mee of het wel goed loopt.   
We zijn hun dan ook zeer erkentelijk voor hun inzet.  
  
Uitdagingen:  
Als MFC hebben we door de ruime hoeveelheid zonnepanelen genoeg ruimte in de hoeveelheid 
stroom. Doordat we in de toekomst niet meer mogen salderen moeten we uitzoeken of we de 
stroom  op een andere manier kunnen vermarkten .  Mocht iemand hier nog een goed idee voor 
hebben horen wij het graag.  
  
Bestuur:  
In het bestuur heeft afgelopen jaar Leonard Naaktgeboren afscheid genomen als penningmeester.  
Na een intensieve periode van verduurzamen, gaat Leonard zijn energie weer ergens anders voor 
gebruiken. We zijn blij met zijn opvolging door Karel van Dijke.  
  
Bestuurssamenstelling :  
Voorzitter:   Jeroen Nijenhuis  
Penningmeester:  Karel van Djke  
Secretariaat algemeen:  Helma Remijn  
Technische zaken:  Joost Borgijink  
Zaal en verenigingen:  Sandra Zuidema  
  
We hopen op deze manier U voldoende bijgepraat te hebben over de zaken die spelen. Mochten er 
nog vragen zijn of heeft u behoefte aan toelichting, neemt u dan gerust contact met ons op.  
Met vriendelijke groet, Bestuur MFC de Pionier  
Jeroen Nijenhuis  
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De Eendenkooi   
De Eendenkooi is in 1996 door de inwoners van Tollebeek zelf gebouwd en bekostigd.  
De bekostiging is mede mogelijk gemaakt door diverse fondsen waaronder een mooie bijdrage uit het 
Europese fonds van Leader.  
  
De Stichting Eendenkooi is opgezet door Dorpsbelang, de ijsclub, de Tennisvereniging “De Horst” en 
de toenmalige peuterspeelzaal “het Konijnenhol”. Nadat de Peuterspeelzaal “het Konijnenhol” is 
opgeheven, is het gebouw verder geëxploiteerd door Dorpsbelang, de ijsclub en de tennisvereniging 
“De Horst”. Het gebouw wordt nu verhuurd als peuterspeelzaal aan Startpunt/ SKN.  
  
Er vindt regelmatig overleg plaats met de leidster van de Peuterspeelzaal en jaarlijks is er overleg met 
het bestuur over de voortgang van de Eendenkooi. De nodige klussen worden gecoördineerd door 
Theo Meulendijks. Heel af en toe wordt het gebouw verhuurd aan inwoners van Tollebeek. Ook heeft 
de autocross afgelopen gebruik gemaakt van de Eendenkooi, tijdens hun jaarlijks evenement.  
De verhuur wordt in samenspraak met de gebruikers gecoördineerd door de penningmeester Gea 
Nooren.  
  
In 2024 hebben we de buitenkant van het gebouw 
grondig schoon laten maken.  
   
En de bomen eromheen zijn ruim gesnoeid, en de 
voorzijde is opnieuw ingeplant, zodat de Eendenkooi 
weer wat beter in het zicht staat.  
Voor komend jaar gaan we bezig, om de keuken op te 
knappen.  
Zodat voor alle gebruikers dit een mooie verbetering 
zal worden.  
   
Bestuur van De Eendenkooi.  
Bert Jan Zuidema, Theo Meulendijks, Helma Remijn en 
Gea Nooren 
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Vereniging voor Dorpsbelang Tollebeek   
 
De Vereniging voor Dorpsbelang Tollebeek, opgericht op 11 april 1951, stelt zich ten doel: het 
behartigen van de algemene belangen van het dorp Tollebeek. Hierbij staat het verbeteren en 
instandhouden van een goede leefbaarheid centraal. Hiervoor worden in de maandelijkse 
bestuursvergadering alle onderwerpen die hiervoor relevant zijn besproken. De notulen van de 
bestuursvergaderingen worden via dorpskrant De Bazuin met de leden gedeeld. Zeker één keer per 
jaar is er een algemene ledenvergadering. Wij gaan ervanuit dat alle Tollebekers lid zijn van 
vereniging voor Dorpsbelang Tollebeek.   
  
De vereniging berust op onpartijdige grondslag. Lid van de vereniging kunnen zijn: alle gezinshoofden 
en meerderjarige alleenstaande personen, woonachtig in Tollebeek en in de directe omgeving 
hiervan.  
  
Het bestuur van Dorpsbelang Tollebeek onderhoudt nauwe contacten met gemeentelijke en 
provinciale overheden. Ook heeft het regelmatig overleg met de overige negen groendorpen in de 
Noordoostpolder, verenigd in het 10-Dorpenoverleg.  
  
Op 31 december 2024 telt de vereniging 453 leden.  
   
De bestuurssamenstelling ziet er op 31 december 2024 als volgt uit:   
Voorzitter   Jan Hermsen   
Vice-voorzitter  Kees de Visser  
Secretaris   Ludy-Anne Ruijter  
2e secretaris   Renate Boons   
Penningmeester  Helma Remijn   
Bestuursleden  Floor van Tilburg  

Willeke van Slooten  
  
  
  
 


